
 

Generalforsamling i Hovedstadens Jernbane-Idræt 2016 

Onsdag den 24. februar 2016. 

Kl. 19:00 i foreningens lokaler på ”Gl. Ellebjerg St.”. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af sekretær. 

3. Protokol. 

4. Beretning. 

5. Regnskab 2015. 

6. Indkomne forslag. 

7. Budget. (Herunder fastsættelse af næste års kontingent) 

8. Valg: 

a: Valg af Kasserer. (Marianne Hansson-Berg, modtager ikke genvalg). 

b: Valg af 2 bestyrelsesmedlem. (John L Nielsen, modtager genvalg). 

       ( Jørn B Bagge, modtager ikke genvalg)   

c: Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. (Bruno Kaae) (Arturo Thøt Lewerissa). 

d: Valg af 1 revisor. (Ruddy Phillipsen). 

e: Valg af 1 revisorsuppleant (John Pagh, modtager genvalg). 

9. Fremtidig virksomhed. 

10. Eventuelt. 

11. Afslutning. 
 

1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslår John Pagh. 

John Pagh blev valgt.  

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt ifølge vedtægterne. 
 

2. Valg af sekretær. 

Bestyrelsen foreslår Lars Modig. 

Lars Modig blev valgt. 
 

3. Protokol. 

Protokollen var fremlagt til gennemsyn i lokalet 1. time før generalforsamlingen. 

Jørgen Ellholm foreslog nyt ringbind til protokollen. 

Spørgsmål fra Kim Møller: 

Ok benzin kort hvilke indtægter er der? der er ingen indtægt da der kun er 4 tilmeldte hvis man har konto hos 

OK kan man tilmelde sig på mail.: lba@ok.dk Skriv Kort nummer og navn samt at man vil støtte HI 

Deltagelse af folk der ikke er medlemmer af HI? 

Det er Backgammon folk der ikke er medlemmer der bliver arbejdet på at de bliver medlemmer. 
 

4. Beretning. 

Nets er startet i juni måned efter lidt begynder vanskeligheder er vi kommet godt i gang. 

Herefter blev beretningen sat til debat. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt  
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5. Regnskab 2015. 

Regnskaber blev fremlagt og gennemgået af kassereren 

Regnskabet for 2015 blev derefter enstemmigt godkendt. 
 

6. Indkomne forslag. 

Der er ingen indkommende forslag, så punktet falder bort 
 

7. Budget. (Herunder fastsættelse af næste års kontingent) 

Kassereren fremlagde budgettet for 2016 

Bestyrelsen foreslår at vi fastholder kontingentet på 35 Kr. for aktive og 8 kr. for passive medlemmer 

Spørgsmål til budgettet: 

Kim møller satte spørgsmål Backgammon da der er sat 2000kr af til dem 

Preben Jensen satte spørgsmål til tøj forbrug 

Budgettet blev enstemmigt vedtaget 

 

8. Valg. 

a: Valg af Kasserer (Marianne Hansson-Berg, modtager ikke genvalg) 

Bestyrelsen foreslår Willie Nordal Jensen 

Willie Nordal Jensen blev valgt 
 

b: Valg af 2 bestyrelsesmedlem. (John L Nielsen, modtager genvalg). 

       (Jørn B Bagge, modtager ikke genvalg).  

Bestyrelsen foreslår Bruno Kaae 

1. bestyrelsesmedlem John L Nielsen blev valgt 

2. bestyrelsesmedlem Bruno Kaae blev valgt 
 

c: Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. (Arturo Thøt Lewerissa). 

1. bestyrelsessuppleant Arturo Thøt Lewerissa blev valgt 

2. bestyrelsessuppleant Kim Møller blev valgt 
 

d: Valg af 1 revisor. (Ruddy Phillipsen, modtager genvalg). 

Ruddy Phillipsen blev valgt 
 

e: Valg af 1 revisorsuppleant (John Pagh, modtager genvalg) 

John Pagh blev valgt 
 

9. Fremtidig virksomhed. 

Nyt fodbold hold fra Helgoland 20 mand der er kommet 12 indmeldelser d.d 

Hvervning kampagne er sat ned til 30.000 Kr. 

Bowling var de eneste som har brugte penge som noget nyt tilbyder man et træner kursus 

Jørn Ellholm: 

Økonomi i de lokaler som HI bruger?  

HI er i en løbende god dialog med DSB, har et utrolig godt samarbejde med dem. 

 

10. Eventuelt. 

Kim Møller: 

Ros til bestyrelsen for den nye hjemme side. 
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11. Afslutning. 
 

TK takkede for god ro og orden og tak til John Pagh for god styring. Herefter blev der udråbt et leve for 

Hovedstadens Jernbane-Idræt.  

 

Sekretær 

Lars Modig 

 

 

 

 

 

 Tony Kim Andersen        Lars Modig         John Pagh. 

            Formand.                  Sekretær.           Dirigent. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den underskrevne version ligger i protokollen. 


